

No. Sijil

BAHAGIAN 2: Negara/Jurisdiksi Permastautin untuk Tujuan Cukai dan berkaitan dengan Nombor Pembayar Cukai atau fungsi yang setara ("TIN")

Adakah pada masa sekarang anda pemastautin cukai di luar Malaysia?

- Tidak, saya pemastautin cukai di Malaysia dan tidak mempunyai sebarang pemastautin cukai luar negara.
 Ya, saya pemastautin cukai di negara-negara/jurisdiksi berikut (sila masukkan Malaysia jika ada).

	Negara cukai pemastautin	TIN	* Sebab jika tiada TIN		
1			<input type="checkbox"/> A	<input type="checkbox"/> B	<input type="checkbox"/> C
2			<input type="checkbox"/> A	<input type="checkbox"/> B	<input type="checkbox"/> C
3			<input type="checkbox"/> A	<input type="checkbox"/> B	<input type="checkbox"/> C
4			<input type="checkbox"/> A	<input type="checkbox"/> B	<input type="checkbox"/> C
5			<input type="checkbox"/> A	<input type="checkbox"/> B	<input type="checkbox"/> C

Sila jelaskan di kotak berikut kenapa anda tidak memiliki TIN jika anda telah memilih Sebab B di atas.

1	
2	
3	
4	
5	

*** Nota -** Jika tiada nombor TIN sila berikan sebab **A, B** atau **C** seperti yang dinyatakan di bawah:

Sebab A - Negara/ jurisdiksi dimana Pemilik Sijil Takaful ialah pemastautin dan tidak mengeluarkan nombor TIN.

Sebab B - Pemilik Sijil Takaful tidak dapat memiliki nombor TIN atau nombor yang setara.

(Sila jelaskan kenapa anda tidak dapat memiliki nombor TIN di ruangan di bawah jika anda memilih sebab ini)

Sebab C - Nombor TIN tidak diperlukan.

(Nota: Sila pilih sebab ini sahaja, jika undang-undang tempatan bagi jurisdiksi yang berkenaan tidak memerlukan kutipan nombor TIN yang dikeluarkan jurisdiksi tersebut)

Jika Pemilik Sijil Takaful ialah pemastautin cukai untuk lebih dari lima negara/jurisdiksi, sila gunakan risalah yang berasingan.

BAHAGIAN 3: Negara pada Alamat atau Nombor Telefon luar Negara Cukai Pemastautin (mana yang berkenaan)

i) Sila bantu kami untuk memahami kenapa negara alamat anda atau nombor telefon berbeza dari negara cukai pemastautin (jika ada) di ruangan di bawah.

Sebab (nota: sila tandakan hanya pada satu kotak sahaja)	✓
1. Pelajar di institusi pendidikan di negara pada kediaman/ alamat surat-menyurat/ nombor telefon	<input type="checkbox"/>
2. Bekerja di negara pada kediaman/ alamat surat-menyurat/ nombor telefon untuk masa kurang dari 6 bulan	<input type="checkbox"/>
3. Sebagai pelawat di dalam program pendidikan atau pertukaran budaya di negara pada kediaman/ alamat surat-menyurat/ nombor telefon untuk masa kurang dari 6 bulan	<input type="checkbox"/>
4. Perjalanan regular diantara negara-negara/ jurisdiksi untuk bekerja dan kediaman	<input type="checkbox"/>
5. Lain-lain - Sila nyatakan: _____	<input type="checkbox"/>

ii) Sila berikan salinan kad pengenalan atau pasport atau dokumen identiti yang dikeluarkan kerajaan pada negara yang anda bermastautin cukai.

No. Sijil

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

PENGAKUAN DAN TANDATANGAN

Saya/Kami mengesahkan bahawa saya/kami ialah Pemilik Sijil Takaful untuk permohonan takaful keluarga yang berkaitan dengan borang ini. Di mana Orang yang Dilindungi merupakan seorang minor, saya/kami mengesahkan bahawa saya/kami diberikan kuasa untuk bertindak demi dan bagi pihak Orang yang Dilindungi di dalam kapasiti saya/kami sebagai penjaga yang sah kepada Orang yang Dilindungi.

Saya/Kami mengakui bahawa maklumat yang terkandung di dalam borang ini, termasuk maklumat berkenaan Pemilik Sijil Takaful dan mana-mana akaun boleh dilaporkan kepada LHDN serta dikongsi dengan pihak berkuasa cukai negara lain atau negara-negara yang mana Pemilik Sijil Takaful merupakan pemastautin bercukai, menurut perjanjian diantara kerajaan untuk bertukar maklumat akaun kewangan.

Saya/Kami mengakui bahawa semua kenyataan di dalam borang ini adalah benar dan lengkap mengikut pengetahuan dan kepercayaan saya/kami. Saya/Kami berjanji untuk memaklumkan kepada Pengendali Takaful dalam tempoh 30 hari sekiranya terdapat sebarang perubahan keadaan yang memberi kesan terhadap status pemastautin bercukai Pemilik Sijil Takaful atau menyebabkan maklumat yang terkandung di dalam borang ini menjadi tidak benar atau tidak lengkap. Saya/Kami akan memberikan kepada Pengendali Takaful borang pengakuan sendiri yang dikemas kini dalam tempoh 90 hari selepas perubahan keadaan tersebut.

Saya/Kami memahami bahawa mana-mana individu yang menyediakan sebarang maklumat yang tidak benar seperti yang perlu diberikan di bawah Undang-undang Malaysia kepada Pematuhan Cukai Antarabangsa (melainkan dapat dibuktikan bahawa maklumat yang tidak benar tersebut diberikan secara jujur) telah melakukan suatu kesalahan yang boleh dikenakan denda tidak kurang daripada RM20,000 dan tidak melebihi RM100,000, atau dipenjarakan sehingga enam (6) bulan atau kedua-duanya.

Tarikh:

--	--

 /

--	--

 /

2	0		
---	---	--	--

Hari Bulan Tahun

Tandatangan Pemilik Sijil Takaful

Nama dalam huruf besar

* Kapasiti: Jika anda bukan Pemilik Sijil Takaful, sila nyatakan kapasiti di dalam borang yang anda tandatangani.

Orang yang Dilindungi

Pencadang (pemilik)/ Peserta

Wakil yang Dibenarkan

Lain-lain : _____